



BRAKES
GOLD

CALIPER WARRANTY

Your NAPA Gold remanufactured brake calipers are warranted by TERREPOWER, formerly BBB Industries to be free of defects in workmanship and materials. This limited lifetime warranty is not transferable.

The limited warranty DOES NOT cover: (1) any losses due to misuse, accident, abuse, neglect, wear, or improper application or (2) products that have been altered.

Replacement Guidelines:

1. Purchase product through NAPA authorized dealer
2. Save the original receipt
3. Should you need to replace this product, return the defective parts to original point of purchase, along with a copy of the original receipt, to your original NAPA authorized dealer.

NO PERSON IS AUTHORIZED BY NAPA or TERREPOWER TO MODIFY OR ADD TO THIS LIMITED WARRANTY. THIS WARRANTY DOES NOT INCLUDE LABOR OR COVER THE COST OF ANY ADDITIONAL COMPONENTS AND LABOR REQUIRED TO RESTORE THE BRAKE SYSTEM TO ITS PROPER OPERATING CONDITION.

This warranty applies to American and Import cars, vans and light trucks under 8,000 lbs. G.V.W. For vehicles used for towing, racing, public service, security or government use, off-highway recreational use, four-wheel drive off-highway competition, fleet or commercial use, see below.

- Warranty is two (2) years from date of purchase for commercial, fleet, government/security under 8,000 lbs. G.V.W.
- Warranty is one (1) year from date of purchase for all vehicles over 8,000 lbs. G.V.W.
- Warranty is for ninety (90) days from date of purchase for off-highway/competition under 8,000 lbs. G.V.W.

This warranty is null and void if the installed brake caliper has been misused, misapplied, contaminated or is not a correct application in accordance with the NAPA Gold Caliper Catalog. This warranty is also null and void if your brake caliper has prematurely worn out due to the malfunction of another braking system component.

THE FOREGOING STATES TERREPOWER' ENTIRE AND EXCLUSIVE LIABILITY FOR ANY CLAIM, INCLUDING CLAIMS ARISING OUT OF A BREACH OF ANY IMPLIED WARRANTIES FOR NAPA ADAPTIVE ONE CALIPERS. No other warranty is given hereby.

Some states or provinces do not allow limitations on how long an implied warranty lasts, so the above limitations may not apply to you. Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitation or exclusion may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights and you may also have other rights, which vary from state or province where you live.



BRAKES
GOLD

GARANTIE SUR LES ÉTRIERS DE FREIN

TERREPOWER, anciennement BBB Industries garantit que vos étriers de frein réusinés NAPA Gold sont exempts de vices de fabrication et de matériaux. Cette garantie à vie limitée n'est pas transférable. Cette garantie limitée NE couvre PAS : (1) toutes pertes à la suite d'une mauvaise utilisation, d'un accident, d'un abus, d'une négligence, d'une usure normale ou d'une application incorrecte; et (2) les pièces qui ont été modifiées.

Directives de remplacement:

1. Acheter la pièce chez un détaillant NAPA autorisé
2. Conserver le reçu d'achat original de la pièce.
3. En cas de défectuosité du produit, retournez la ou les pièces accompagnées du reçu d'achat original à votre installateur ou à tout magasin NAPA Pièces d'auto autorisé.

NAPA ET TERREPOWER N'AUTORISENT PERSONNE À MODIFIER OU À FAIRE DES AJOUTS À CETTE GARANTIE LIMITÉE. CETTE GARANTIE LIMITÉE NE COMPREND PAS LA MAIN-D'OEUVRE, NI LE COÛT DE TOUT AUTRE COMPOSANT ET/OU LA MAIN-D'OEUVRE SUPPLÉMENTAIRE, NÉCESSAIRE À LA REMISE EN ÉTAT DU FONCTIONNEMENT DU SYSTÈME DE FREINAGE.

Cette garantie s'applique aux voitures, aux fourgonnettes et aux camions légers américains et importés de moins de 8 000 lb PNBV. Pour les véhicules utilisés pour le remorquage, la course, la fonction publique, la sécurité ou le gouvernement, les activités récréatives hors route, la compétition hors route à quatre roues motrices, les parcs de véhicules ou l'utilisation commerciale, voir ci-dessous.

- La garantie est de deux (2) ans à compter de la date d'achat pour les entreprises, les parcs, le gouvernement et la sécurité, sur les véhicules de moins de 8 000 lb PNBV.
- La garantie est d'un (1) an à partir de la date d'achat pour tous les véhicules de plus de 8 000 lb PNBV.
- La garantie est valable quatre-vingt-dix (90) jours à compter de la date d'achat pour les véhicules hors route et de compétition de moins de 8 000 lb PNBV.

Cette garantie est nulle et sans avenue si l'étrier de frein installé a été mal utilisé, mal installé, contaminé ou n'est pas une application adéquate à votre véhicule conformément au catalogue d'étrier de frein NAPA Gold. Cette garantie est également nulle et sans avenue si votre étrier de frein a été utilisé prématurément en raison du dysfonctionnement d'un autre composant du système de freinage.

LES DISPOSITIONS PRÉCÉDENTES STIPULENT LA RESPONSABILITÉ ENTIÈRE ET EXCLUSIVE DE TERREPOWER TOUTES RÉCLAMATIONS, Y COMPRIS CELLES SE RAPPORTANT À LA VIOLATION DE GARANTIES IMPLICITES POUR LES ÉTRIERS NAPA Gold. Aucune autre garantie n'est accordée par les présentes.

Certains États ou certaines provinces ne permettent pas l'exclusion ou la limitation sur la durée de garanties, de représentations ou de conditions implicites, ni l'exclusion ou la limitation de dommages directs ou indirects. Par conséquent, les limitations et exclusions ci-dessus peuvent ne pas s'appliquer. La présente garantie vous accorde certains droits reconnus par la loi et, selon l'État ou la province où vous habitez, vous avez peut-être d'autres droits.